
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr LII/2023 

LII Sesja w dniu 1 marca 2023  

Obrady rozpoczęto 1 marca 2023 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:25 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Katarzyna Jóźwiak 

7. Beata Kmito 

8. Jarosław Kopyciński 

9. Justyna Korybska 

10. Agnieszka Kościelska 

11. Anna Maciuszonek 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary, 

2. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary, 

3. Karolina Przygoda – mecenas. 

4. Pani Anna Strzelecka – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Błudowie. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do biura Rady wpłynął wniosek Pani 

Burmistrz o wprowadzenie do porządku obrad uchwały zmieniającej uchwałę nr XII/74/2015 

Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 06 listopada 2015 r., w sprawie poboru podatku rolnego, 

leśnego, od nieruchomości, od osób fizycznych w drodze inkasa, ustalenia inkasentów oraz 

wysokości wynagrodzenia za inkaso, podjęcie uchwały podyktowane jest zmianą sołtysów w 

dwóch sołectwach. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 



nowego porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Tadeusz Wandrowski 

 

3. Przyjęcie protokołu z LI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 18 

stycznia 2023 r. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 18 stycznia 

2023 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Tadeusz Wandrowski 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o odczytanie sprawozdania. 

 

Pani Burmistrz odczytała sprawozdania z pracy Burmistrza od 19.01.2023 r. do 01.03.2023 r. 

Pani Burmistrz poinformowała, że obowiązkiem właściciela pola jest utrzymanie rowów w 

dobrym stanie. Wpływa to na odprowadzenie wody z pola i zapobiega namakanie dróg 

gruntowych. Powiedziała, że wycinka zakrzaczeń, która prowadzona jest na terenie gminy też 

przynosi efekty. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał o zmniejszenie zakresu prac dotyczących termomodernizacji 

szkoły. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że zrezygnowano z pomp ciepła przy sali gimnastycznej. Jako 

alternatywne źródło ciepła będzie piec olejowy.  



5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radni nie mieli interpelacji i pytań. 

6. Wnioski sołtysów. 

 

Nie było wniosków Sołtysów. 

 

7. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę 

Młynary za 2022 rok. 

 

Radni nie mieli uwag. Sprawozdanie zostało przyjęte przez aklamację. 

 

 

8. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Młynarach z wykonania 

rocznego planu pracy i kontroli za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o odczytanie sprawozdania Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej. 

Pani Agnieszka Kościelska odczytała sprawozdanie. 

 

Radni nie mieli uwag. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2023-2039, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2023-2039 oraz 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok, 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwał. 

Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że obie uchwały zostały zaopiniowane pozytywnie, jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 20223-2039,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 



Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Tadeusz Wandrowski 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Tadeusz Wandrowski 

 

c) udzielenia Gminie Miasto Elbląg pomocy finansowej w formie dotacji celowej. 

 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia Gminie Miasto Elbląg pomocy finansowej w formie dotacji celowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Tadeusz Wandrowski 

 

d) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok, 



 

Przewodniczący Rady Miejskiej omówił uchwałę. 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Tadeusz Wandrowski 

 

e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Młynarach, w drodze 

bezprzetargowej na rzecz ich użytkowników wieczystych, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Młynarach, w drodze 

bezprzetargowej na rzecz ich użytkowników wieczystych, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 



Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Tadeusz Wandrowski 

 

f) ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet dla sołtysów sołectw Gminy Młynary 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca komisji BRGOiK zaproponowała, żeby dieta sołtysów nie był określona w 

kwocie, a procentowo w stosunku do np. minimalnej płacy czy kwoty bazowej, aby kwota ta 

sama się rekompensowała. Powiedziała, że propozycja ta została przedyskutowana na 

Komisji BRGOiK i nie znalazła uznana wśród Radnych. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany. 

Pani Burmistrz poprosiła Panią mecenas o zabranie głosu w tej sprawie. 

Pani Mecenas powiedziała, że nie ma podstawy prawnej do wskazania odnośników do 

minimalnej krajowej lub kwoty bazowej jeśli chodzi o diety sołtysów. W przypadku Radnych 

taka podstawa jest.  

Pan Andrzej Florczyk zaproponował, aby w uchwale był zapis, że kwota rośnie zgodnie z 

inflacją, czy minimalną krajową. 

Pani mecenas powiedziała, że w obecnym kształcie uchwały nie ma możliwości ujęcia 

takiego zapisu. 

Przewodnicząca komisji BRGOiK zaproponowała wycofanie uchwały z porządku obrad. 

Pan Andrzej Florczyk powiedział, że można podjąć uchwałę w takiej postaci, jakiej jest, a w 

późniejszym terminie dokonać zmian.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o poddanie pod głosowanie wniosku o wycofanie 

uchwały z porządku obrad, w związku ze złożonym wnioskiem Radnej Reginy Chabros-

Duszy.  

Głosowano w sprawie: 

wycofanie uchwały z porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że uchwała zostaje w porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet dla sołtysów sołectw Gminy Młynary.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Tadeusz Wandrowski 

 

g) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej omówił uchwałę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał jaka jest wysokość opłaty za przesył. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że są to kwoty od tysiąca kilkuset złotych do dwóch tysięcy 

złotych. Nigdy nie jest to bezpłatne użyczenie. 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Tadeusz Wandrowski 

 

h) wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem 

Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z wnioskiem o zmianę rodzajów miejscowości na 

terenie gminy Młynary. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał wniosek o zmianę rodzajów miejscowości na 

terenie gminy Młynary. 

 

Radni nie mieli uwag. 



Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: 

wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego z wnioskiem o zmianę rodzajów miejscowości na terenie gminy 

Młynary. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Tadeusz Wandrowski 

 

i) zmieniająca uchwałę nr XII/74/2015 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 06 listopada 2015 

r., w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego, od nieruchomości od osób fizycznych w 

drodze inkasa, ustalenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej omówił uchwałę. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę nr XII/74/2015 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 06 listopada 2015 r., 

w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego, od nieruchomości od osób fizycznych w drodze 

inkasa, ustalenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Tadeusz Wandrowski 

 

10. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że nie było interpelacji, zapytań i wniosków. 

 



11. Sprawy różne. 

 

Pan Andrzej Florczyk zapytał o remont dróg Karszewo-Błudowo-Włóczyska. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że będzie to w ramach dofinansowania z Polskiego Ładu i są 

to trzy odcinki dróg: Błudowo, Karszewo i Włóczyska.  

 

O godz. 16:22 wyszła Pani Justyna Korybska i Pani Małgorzata Dzięcioł. 

 

Pan Andrzej Florczyk powiedział, że na tablicy przy wjeździe do Nowego Monasterzyska 

widnieje nazwa miejscowości z błędem. 

 

Pani Burmistrz powiedziała, że Zarząd Dróg Powiatowych wymienia na drogach 

powiatowych tabliczki z nazwami miejscowości. Może wkrótce i ta zostanie wymieniona. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował Radnych, że zbliża się termin składania 

oświadczeń majątkowych. Podał przybliżoną datę sesji Rady Miejskiej. 

 

12. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady LII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Młynarach. 

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Młynarach 

/-/ Karol Jóźwiak 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


